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متن پرسش

سلام استاد: خیلی ممنون از اینکه با حوصله و صبورانه سوالات ما رو پاسخ می دهید. من سوالی

داشتم که مدت ها ذهنم رو مشغول کرده عفت در فضای فعلی جامعه خیلی کم شده مخصوصا در

فضای دانشگاه، که اگر هرچه هم تقوا پیشه کنیم و به نامحرم نگاه نکنیم باز هم ممکنه ناخوداگاه

چشممان به نامحرم (بد حجاب) بیافتد که تاثیر قهری خودش را می گذاره و دل را سیاه میکنه، از

طرف دیگر در سیره شهدا و عرفا نگاه به نامحرم کاملا نهی شده، برای مثال شهدا در هنگام مواجهه با

نامحرم سرشان را پان نگه می داشتند و صحبت می کردند که این کار خیلی سختی در فضای فعلی

جامعه و مورد قبول جامعه نیست، و در مواجهه با فامیل ها و آشنایان هم انجام این کار خیلی سخت

و انگشت نما همه میشم. به نظر شما موندن و ادامه تحصیل در دانشگاه کار درستی است یا از ترس

اینکه به گناه نیوفتیم از دانشگاه بیرون بیایم؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: نباید از صحنههای اجتماعی فرار کرد. نگاه اول که چشم انسان به نامحرم

بیفتد، مشکلی ایجاد نمیکند، ادامهی آن نگاه یا نگاه از سر لذّت، جایز نیست و موجب اشکال در

سلوک میشود. موفق باشید


